

Referat til kretsstyremøte nr. 5

Digitalt møte **mandag 23/09 2024 klokken 20:15 - 22:00.**

Møtelink: <https://meet.google.com/icg-cfvi-ove>

Eller slå nummeret: (NO) +47 23 88 33 05 PIN-kode: 705 090 915#

Deltok: Marianne, Øyvind, Thomas, Kristian, Tore, Denise

Deltok ikke: Haakon, Odin,

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

Agenda

1. B - Konstituering av møte

- Valg av møteleder – Forslag Kristian -godkjent
- Valg av referent – Forslag Denise - godkjent
- Godkjenning av innkalling

2. D - Er det noe fra forrige gang?

- Gjennomgang av spørreundersøkelse som er sendt ut til gruppene. (Tore)
-

3. Kommende eller gjennomførte arrangementer

Gjennomførte

- Høstforum evaluering. (Thomas)
Lokasjon kvernemoen (bjørkebekk/Aremark) , mer egna til feks småspeiderleir
Antall deltagere
Mat- litt mye mat til overs
Evaluering- bare hørt positive tilbakemeldinger
Skriving av arrangementsrapport

Kommende

- **Småspeiderløft:** (Thomas) 28. september - Antall påmeldte og sjekk av politiattest
2 pers mangler politiattest. 86 pers påmeldt
- Peff 3/Speiderhytteturen 10-13 oktober- Øyvind kontakter Geir om tilbakemelding til styre

4. UKS - Gruppeledersamling - 05. desember (Thomas)

- Informere teknisk arrangør (Askim). Budsjett, tidsplan, generelle ønsker.

- Hvem kan vi invitere (dette vet vi først når vi vet pris for leie av lokale og matpris.)
Styre, ombud, aspiranter, valgkomitee, ledertrenere, KK-Tropp arbeidsgruppe.
- Invitasjon
Skrive invitasjon- Denise
Sende ut til gruppeledere
- Rulleringsliste. Thomas sender epost
- Skjeberg kan stille som alene gruppe, borg blir borte (blir Lande), ny gruppe: Skiptvet
- Forslag: skiptvet + Spydeberg
- Tomter + trøgstad
- Spydeberg, trøgstad, skiptvet
- Endre gruppestørrelser
Endre hvilke grupper som er igjen
Lage sak
-
- Terminliste.
- Bestemme Høstforumhelg. 19.09.25- 20.09.25
- Undersøke med Flokkombud om det er behov for sjekk av Småspeiderløftdag- det er blitt ordna, romsåsen (slutten av høstferien)
- Vurdere behov for ekstra troppsarrangement- Thomas skal snakke med troppsombudet om hva som ho kan tenke om arrangement (bare tropp eller både tropp og Rover arrangement)
- Oppdatere datoer på forbundsarrangementer (kan enda ikke gjøres)
Lage sak
-
- Budsjet
Få inn nye arrangementer
Ta en prat med ombudene hva de tenker
Troppsombud var bekymret for Kretsdisco, er dette under kontroll? dette er under kontroll (budsjet)
-
- Styrehonorarsak
Skal styret ta mer eierskap til saken eller legge på hvil?- legges på hvil
-
- Arbeidsgruppe KK-Tropp statutter
Gi beskjed når utkast til UKS skal presenteres og overbringes til styre-
Marianne gir beskjed til Håkon.

- -sende ut informasjon om hvor gruppene kan finne ut den informasjonen de trenger (att det meste ligger ute på våres nettsider på øøk.no)
- Oppdatere informasjon på støtte og utviklingsfondet på hjemmesiden
-
- 5. Gjennomgang av vedtekter (Kristian)
 - hvor finner man disse-øøk kretsstyre- mappe ;statutter- vedtekter
 - Legge det ut på øøk sine hjemmeside, under fane krettstyre
 - Kristian har gjennomgått vedtektene,
 -

6. Eventuelt

- Informasjon fra Vbur (Thomas)
 - Mer detaljert beskrivelse av arrangementene. Mer spesifikt tidsangivelse og hva de har lært.
 - Se 3 stk vedlegg som eksempel fra Follo Krets.
 - [W Peffkurs 1 i Follo krets av NSF - Speiderne Drøbak.doc](#)
 - [W Peffkurs 2 Follo krets av NSF-2 - Speiderne Drøbak.doc](#)
 - [W Peffkurs 3 Follo krets av NSF - Speiderne Drøbak.doc](#)
 - Thomas har sendt over informasjon til Vbur (blant annet tidsplan høstforum)
 - Utfylle arrangement reporterne litt bedre
 - Trenger ikke å sende inn for mange arrangement (ikke så mange av de «små» arrangementene)
 -
- Lage en oversikt og forklaring om de ulike vervene. Hvilket ansvar har du, hva innebærer oppgaven?
 - Kretsstyreverv, aspirant, ombudsverv.
 - Kasserer og lederombud har utført oppgaven.
- Økonomi (Kristian)
- Kretsen får 62 000 fra Hvam (noe skal bli sendt tilbake til gruppene som var med)
-

7. Neste møte

- 21.10- Kl 20.15